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Opening 
 
De voorzitter, burgemeester Alberse heet om 16.00 uur alle jeugdgemeenteraadsleden van harte 
welkom op deze bijzondere vergadering van de gemeente Oude IJsselstreek. Het is de eerste keer 
dat een jongerengemeenteraad plaatsvindt. Hij verwelkomt tevens het jongerencollege, ondersteund 
door wethouder Rijnsaardt, de raadsleden die de jongerenraad terzijde staan, de pers en de overige 
belangstellenden. 
Rechts naast hem zit de jeugdgriffier Ciska, die hem zal ondersteunen. Achter hem zitten de officiële 
raadsgriffier en de vaste notulist van de gemeenteraad, die ook van deze vergadering een verslag zal 
maken. 
Vervolgens legt hij uit hoe de regels van het gemeenteraadsspel zijn, zoals de regel dat je altijd via de 
voorzitter praat en de regel dat alleen de 27 gemeenteraadsleden mogen praten. 
Er wordt door iedere fractie een voorstel ingebracht. Dat voorstel wordt verdedigd van achter het 
spreekgestoelte. Aan de andere kant zijn drie interruptiemicrofoons. Die kunnen gebruikt worden als je 
vragen wilt stellen of opmerkingen wilt maken tijdens het betoog van de fractie die spreekt vanaf het 
spreekgestoelte. Maar je moet wel altijd eerst het woord vragen aan de voorzitter. 
 
Wethouder Rijnsaardt zegt dat het de bedoeling is dat het jongerencollege de voorstellen van de 
fracties becommentarieert. 
 
De voorzitter vraagt de griffier of er nog afmeldingen zijn. 
 
Ciska zegt dat er een afmelding is en dat er geen verdere mededelingen zijn. 
 
 
Vaststellen agenda 
 
De voorzitter brengt het verzoek over om punt 5 te behandelen na agendapunt 1. De raad gaat 
hiermee akkoord en stelt verder de agenda ongewijzigd vast. 
 
 
Voorstelnummer 1. Maandelijks organiseren van een tienerdisco in de Dru-fabriek voor jongeren 
van elf tot en met vijftien jaar 
 
De voorzitter stelt het eerste voorstel aan de orde. Hij vraagt de woordvoerder van de eerste fractie 
naar het spreekgestoelte te gaan en het voorstel van de tienerdisco toe te lichten. 
 
Tim zegt dat in het verleden er in Dinxperlo een Achterhoek Arena voor jongeren is geweest die nog 
te jong waren om bijvoorbeeld naar De Radstake te gaan. Dat initiatief en ook de opvolger zijn helaas 
failliet gegaan. Hierna is een poging gewaagd om een tienerdisco in Doetinchem te organiseren. Hij 
vindt dat niet de verstandigste keuze, omdat je in verband met de veiligheid en de kans op aanraking 
met alcohol jongeren tot vijftien jaar niet in de stad rond wilt laten lopen. 
Het doel is het organiseren van een Achterhoek Arena in de Dru-fabriek. Het gaat er dan om dat 
jongeren van elf tot en met vijftien jaar ook een uitgaansmogelijkheid hebben en dat ze niet pas met 
veertien jaar voor het eerst uitgaan en dan meteen met alcohol in aanraking komen. De ouders 
moeten weten dat hun kinderen veilig zijn. 
Hij zal het stappenplan toelichten. Zijn fractie wil dit in de popzaal van de Dru-fabriek organiseren. In 
deze zaal kunnen vijfhonderd man. 
 
Mustafa merkt op dat volgens hem de Achterhoek Arena niet failliet is. Dat is Club 49. 
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Tim antwoordt dat de Achterhoek Arena overgenomen is door Club 49, die failliet is gegaan. Dat klopt. 
Hij vervolgt dat het doel is om de jongeren een maandelijkse uitgaansplek te geven. Die plek moet 
een ontmoetingsplek worden voor jongeren tussen de elf en vijftien jaar. Daardoor kan voorkomen 
worden dat ze op straat gaan hangen en in aanraking met alcohol komen of met veel oudere 
jongeren. Het moet ook voor de ouders een veilige omgeving zijn. De Dru-fabriek is voor ouders wel 
een vertrouwde plek. 
In de popzaal is plaats voor vijfhonderd man en er is een bar en een podium. 
Het financiële plaatje ziet er zo uit dat 5000 euro besteed wordt aan het inventaris, aan het opleuken 
van de zaal en de organisatie. De andere 5000 euro is voor marketingdoelen, de dj of de zanger, 
waarmee aandacht getrokken kan worden, zodat er veel mensen komen. 
Hij denkt dat deze activiteit zich wel bewezen heeft, omdat de Achterhoek Arena altijd helemaal vol 
was. Hij denkt dat het een rendabel voorstel is. Hij verwacht een goede samenwerking en hoopt op 
steun van de jeugdgemeenteraad. 
 
Mustafa meent dat Achterhoek Arena of later Club 49 niet altijd zo vol waren. 
 
Tim zegt dat het toch wel aardig vol was. Er is een keer een incident geweest. 
 
Mustafa vraagt of Tim er daarna nog wel eens geweest is. 
 
Tim antwoordt dat hij er na het incident niet meer geweest is. 
 
Mustafa zegt dat het helemaal leeg was. 
 
Tim zegt dat dat dan te maken moet hebben met het incident. Ouders zullen het wel niet helemaal 
veilig meer gevonden hebben. Hij denkt dat de Dru-fabriek hier wel een ideale plaats voor is. 
 
Melinda vraagt waarom deze fractie denkt de tienerdisco wel in stand te kunnen houden, terwijl er al 
twee clubs failliet zijn gegaan. 
 
Tim denkt dat de steun in de rug van 10.000 euro en de aanwezigheid van een popzaal dit initiatief 
rendabel kunnen maken, terwijl het eerder ging om commerciële organisaties. 
 
De voorzitter vraagt of hij alles heeft kunnen zeggen. 
 
Tim wil nog aanvullen dat de toegangsprijs niet meer zal zijn dan 5 euro. Jongeren die voor 20.30 uur 
binnenkomen, krijgen een gratis consumptie om te voorkomen dat zij op straat hangen of gaan 
indrinken. 
 
Babet vraagt of de jongeren van zestien en zeventien jaar zich niet buitengesloten zullen voelen 
wanneer dit initiatief voor jongeren tot en met vijftien jaar gekozen wordt. 
 
Tim meent dat er voor die categorie voldoende georganiseerd wordt in de Oude IJsselstreek. 
 
Mustafa vraagt zich af of jongeren niet gaan indrinken. Dan gaan ze om 18.30 uur al indrinken. 
 
Tim denkt dat er rond 18.00 en 18.30 uur gegeten wordt. Als ze dan tussen 19.00 en 20.30 uur 
voordeliger consumptiemunten krijgen, zullen ze niet zo snel gaan indrinken. Als het vermoeden 
bestaat dat ze toch indrinken, kan er een keer een test met blaasapparatuur gedaan worden. 
 
Mustafa vraagt waarom Tim denkt dat ze niet gaan indrinken. 
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Tim zegt dat dit persoonlijke ervaring is. De meeste mensen die hij kent, wachten toch met drinken tot 
een bepaald tijdstip. 
 
De voorzitter zegt dat dit het eerste voorstel was. Hij zegt dat je kunt zien dat het voorstel duidelijker 
wordt door de vragen. 
 
 
Voorstelnummer 5. Onderzoek openbaar vervoer zaterdagavond wintertijd 
 
De voorzitter geeft het woord aan fractie 5, bestaande uit Elvera en Charlotte. 
 
Charlotte zegt dat het openbaar vervoer in de Achterhoek veel beter moet. Er zijn plaatsen die ook 
met de buurtbus niet bereikbaar zijn. Jongeren van zestien en zeventien jaar willen graag in 
Doetinchem of ergens anders uitgaan, omdat het hier gewoon niet meer leuk is. Er moet dus 
openbaar vervoer komen dat beter bereikbaar is voor iedereen. Het is nu slecht geregeld. De eerste 
bus vertrekt pas om 3.30 uur van De Radstake. Er zijn jongeren die eerder weg willen. Er moet dus 
eerder een discobus langs De Radstake komen, die dan een rondje rijdt naar Doetinchem, zodat alle 
jongeren uit bijvoorbeeld Varsseveld, Dinxperlo en kleine dorpen als Breedenbroek meegenomen 
kunnen worden. 
Zij vindt ook dat mbo’ers een OV-jaarkaart moeten kunnen aanvragen, want er is veel discriminatie 
van mbo‘ers. Ze doen of mbo’ers minder zijn en dat is totaal niet zo. 
Ook daarom moet dit voorstel aangenomen worden. 
 
Mustafa zegt dat dit een goed voorstel is en dat het geen geld kost. 
 
Rozan vraagt hoeveel animo er voor dit voorstel zal zijn. Zij las dat er belbussen komen en dat de 
buurtbussen niet zouden verdwijnen als er belbussen komen. Waarom zou je nog bussen naar die 
kleine dorpjes laten gaan? 
 
Charlotte zegt dat de buurtbus ‘s avonds niet eens meer rijdt. De jongeren hebben ook recht om ’s 
avonds uit te kunnen gaan en om dan weer terug te kunnen komen. 
 
Rozan zegt dat zij echt geen behoefte heeft aan een bus als ze uitgaat. Ze gaat dan met haar vriend 
mee. Als mensen in Megchelen of een ander klein dorp wonen, zullen ze niet eerst alle andere dorpen 
af willen rijden, voordat ze bij de goede bus zijn. 
 
Charlotte meent dat er wel meer mensen in Megchelen behoefte aan zullen hebben. 
 
Rozan heeft nog een ander punt. Als je terugkomt van De Radstake bijvoorbeeld en je moet dan tig 
plaatsjes door, dan ben je nog pas heel erg laat thuis. 
 
Charlotte zegt dat ze twee bussen willen laten rijden en dan is het best redelijk. 
 
Sanne merkt op dat kinderen onder de zestien jaar niet naar De Radstake gaan. 
 
Charlotte zegt dat hier ook bijna geen sportgelegenheid is. Zij moet naar Doetinchem om te trainen. 
Zij heeft geen zin om in de wintertijd zo’n stuk alleen te fietsen. 
 
Sanne zegt dat gehandicapten bijvoorbeeld ook met een taxi naar De Radstake komen. 
 
Charlotte geeft aan dat zij daarvoor geen geld heeft. 
 
Sanne zegt dat je toch met z’n allen geld voor de taxi kunt inleggen. 



Notulen jongerenraadsvergadering  9-12-2010 

 
Charlotte zegt dat zij het ook aan haar ouders kan vragen, maar dat die ook niet altijd tijd hebben. 
 
Dionne vraagt of de bussen zijn voor de uitgaansgelegenheden of dat het in zijn algemeen gaat om ’s 
avonds in de wintertijd naar sport of zoiets te gaan. 
 
Charlotte zegt dat het om beiden gaat en vooral in de wintertijd. 
 
De voorzitter dankt Charlotte voor de bijdrage en gaat over naar het volgende voorstel. 
 
 
Voorstelnr.2. Wekelijks op woensdag en in de vakanties met een camper en een pannakooi de 
wijken en dorpen ingaan om jongeren de gelegenheid te bieden om te sporten en te computeren 
 
Mustafa vindt dat er een grote opkomst is. Zijn fractie wil met een mobiel jongerencentrum door 
middel van een camper alle dorpen langsgaan. Zij willen dan een pannakooi meenemen en zo overal 
activiteiten voor jongeren organiseren. Door de jongeren op de woensdagmiddag te zoeken, zullen ze 
komen. Het is veel makkelijker voor hen. 
 
Dionne vraagt hoeveel mensen van de groep jongeren van elf tot zeventien jaar in die camper 
kunnen. 
 
Mustafa antwoordt dat er twee mensen tegelijk kunnen computeren. 
 
Dionne vraagt wat er voor de meisjes gedaan wordt. 
 
Mustafa vraagt wat zij verwacht. 
 
Dionne zegt dat je met een pannakooi en computerspelletjes vooral jongens trekt. 
 
Mustafa vindt dat er gelijke rechten zijn voor jongens en meisjes. Hij snapt dit niet. 
 
Rozan vraagt of hij niet denkt dat er een te kleine groep ontstaat, omdat er maar twee mensen tegelijk 
in de camper terecht kunnen. Het moet gaan om een voorstel waar de hele gemeente profijt van moet 
kunnen hebben. 
 
Mustafa zegt dat de fractie een camper kan krijgen van het Rode Kruis voor ongeveer 6000 euro. Die 
camper is best groot en belastingvrij. Het kan een soort kantoor zijn van het jongerenwerk, waarmee 
je alle dorpen langs kunt rijden. Hij meent dat het beter is als zij de jongeren opzoeken dan andersom. 
 
 
Voorstelnummer 3, Verbetering veiligheid op fietspad Breedenbroek-Bontebrug/Ulft voor fietsers 
 
De voorzitter gaat dan over naar voorstel 3. Emily en Ellen presenteren dit onderwerp samen. 
 
Emily zegt dat zij het fietspad van Breedenbroek tot Bontebrug willen verbeteren. Het fietspad is erg 
slecht en fietsverlichting werkt niet. Velen hebben gewoon geen fietsverlichting. Zij zegt dat zij ’s 
avonds niet meer terug kunnen fietsen als zij ’s avonds naar het centrum of naar de Dru toe willen. Dat 
is vooral in de wintertijd erg lastig, omdat het ’s middags, als de school uitgaat, al donker is. 
 
Tim vraagt zich af of dit iets is voor de hele gemeente. Dit gaat over een specifiek gebied. Bovendien 
is dit niet alleen voor jongeren. 
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Emily zegt dat er heel veel mensen richting Breedenbroek en richting Ulft fietsen. Bovendien kunnen 
er andere slechte fietspaden ook aangepakt worden. 
 
Tim neemt aan dat zij zowel de veiligheid als de kwaliteit van het fietspad willen verbeteren. 
 
De voorzitter stelt voor om eerst het verhaal af te maken, voordat er zoveel geïnterrumpeerd wordt. 
 
Ellen zegt dat de veiligheid zo verbeterd wordt en dat jongeren vaker kunnen fietsen en niet met de 
auto gebracht hoeven te worden. Er rijden ook scooters en bromfietsen op het fietspad en dat maakt 
het ook gevaarlijk. 
 
Mustafa vraagt of het niet de taak van de gemeente is om te zorgen voor goede en veilige fietspaden. 
 
Emily is het met hem eens dat het een taak is voor de gemeente. Zij meent dat, als dit plan aanvaard 
wordt, de gemeente er iets aan zal doen. 
 
Monty vraagt hoeveel kilometer fietspad je kunt aanpakken voor 10.000 euro. 
 
Emily zegt dat het ook niet zo is dat hiervoor 10.000 euro nodig is. Het is een taak van de gemeente. 
 
Tim zegt dat hij ook wel voorbijgereden wordt door scooters. Maar het ligt lang niet altijd aan die 
scooters. Hijzelf en anderen rijden soms ook op het fietspad op een manier die niet zou moeten. 
 
Emily is dat met hem eens, maar ervaart toch wel last van scooters die soms met een vaart van 70 
km/u tot 80 km/u voorbij razen, terwijl je met z’n tweeën naast elkaar fietst. Ze toeteren dan niet eens. 
Dat is gewoon levensgevaarlijk. 
 
Tim herkent het probleem niet echt en sluit zich verder aan bij andere fracties die zeggen dat je met 
10.000 euro niet zo ver komt. 
 
Janneke vraagt zich af of het niet een beetje zonde is om het geld hieraan te besteden, terwijl het 
toch eigenlijk een taak van de gemeente is. 
 
Emily zegt dat voor dit idee het geld niet echt nodig is. Maar dit idee zou misschien samen kunnen 
gaan met een ander idee, waarvoor het geld wel nodig is. 
 
Melinda zegt dat zij volkomen gelijk hebben met hun punt van de veiligheid van de fietsers. Als zij hier 
komen om dat punt duidelijk te maken, hadden zij beter kunnen kijken of er nog meer onveilige 
fietsplekken in de gemeente zijn. Want er zijn nog genoeg andere fietsonveilige plekken in de 
gemeente. 
 
Dionne sluit zich aan bij Melinda. Dit is een probleem voor meer mensen en geldt ook voor 
Doetinchem en in het hele land. 
 
Ellen zegt dat als dit plan uitgevoerd wordt, dit misschien zal leiden tot de aanpak van andere 
fietspaden in Oude IJsselstreek. 
De voorzitter vraagt de indieners of zij het voorstel voldoende hebben kunnen uitleggen en gaat dan 
over naar voorstel 4. 
 
 
Voorstelnummer 4. Opzetten van een Achterhoek Popronde 
 
Janneke toont een PowerPoint-presentatie. Dit voorstel is door acht personen voorbereid. 
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• Het gaat om een voorstel voor en door jongeren. 
• Zij wensen meer activiteiten voor jongeren om elkaar te ontmoeten. 
• De activiteit is het in de schijnwerpers zetten van Achterhoeks talent. 
• Dat gebeurt door een popronde. Zo kan Oude IJsselstreek op de kaart gezet worden. De 

Achterhoek kent nog helemaal geen officiële popronde. 
• Het gebeurt in samenwerking met 3Voor12 en Kunst en Cultuur Gelderland, het KGC. 
• Bandjes en talenten kunnen meedoen in plaatselijke café`s en poppodia door de hele Oude 

IJsselstreek. 
• De finale vindt plaats in de Dru-fabriek. 
• De winnaar kan meedoen aan xenapop-rad. Dat is een heel groot wedstrijdpodium en als je 

daar wint kun je in Amsterdam optreden. Zij laat zo een liedje horen dat daarvan is. 
• De voordelen van dit plan zijn dat het mensen en de horeca bij elkaar brengt. 

 
Charlotte vraagt of zij de gemeente Doetinchem hier ook onder willen laten vallen. 
 
Janneke antwoordt dat dit initiatief voor deze gemeente bedoeld is. 
 
Charlotte zegt dat het namelijk in Doetinchem ook al bestaat. 
 
Janneke geeft aan dat dit een officiële popronde is en die bestaat in de hele Achterhoek nog niet in 
samenwerking met 3Voor12. 
 
Mustafa vraagt of zij gelezen heeft dat er nog precies zo’n idee is, dat ook naar de Dru komt. 
 
Melinda zegt namens de fractie dat zij het bericht wel gelezen heeft. Wat 3Voor12 hier in de 
Achterhoek opzet is ook voor verschillende bandjes, maar het gebeurt op één locatie. Haar initiatief wil 
proberen door de hele gemeente een popronde te organiseren en niet alleen op een centrale plaats. 
 
Janneke toont nog even het filmpje van de laatste winnaar. 
 
De voorzitter zegt dat het helaas niet lukt om het geluid daarbij te laten horen en gaat dan over naar 
het laatste voorstel. 
 
 
Voorstelnummer 6. Het organiseren van de theatervoorstelling de Wizzard in de theaterzaal van 
de Dru-cultuurfabriek, gratis toegankelijk voor jongeren en gespeeld door jongeren, en het 
organiseren van workshops grimeren 
 
Vivian zegt dat haar fractie het idee heeft een musical te organiseren voor en door jongeren. De 
groep heeft al ervaring met toneelspelen. Ze willen de Wizzard gaan opvoeren hier in de Dru. Dan is 
het toegankelijk voor alle jongeren in de gemeente. De entree is gratis, zodat iedereen kan komen. De 
regering wil bezuinigen op kunst en cultuur. Theater is wel erg belangrijk. Dat willen zij laten zien. 
Door toneel te spelen verplaats je je in iemand anders en kun je ook totaal iemand anders zijn. Dat is 
het leuke aan toneelspelen. 
 
Charlotte vraagt waarom er nog een theatergezelschap bij moet komen. Naar een theater gaan is 
voor veel mensen een hele stap en bovendien wordt ook in Amphion opgetreden. 
 
Dionne zegt dat dit toneelgezelschap al bestaat en optreedt voor jongeren. De groep wil laten zien dat 
er toneelmogelijkheden in de Achterhoek en de Oude IJsselstreek zijn. 
 
Rozan zegt dat het een eenmalige activiteit is en dat dan het geld weg is. 
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Vivian zegt dat de huur 3000 euro is. Wat de decors en kostuums kosten is nog niet precies bekend. 
Waarschijnlijk kunnen de workshops ook vervallen en dan kan de musical vaker opgevoerd worden. 
 
Mustafa vraagt of er nog mensen betaald moeten worden om de voorstelling mogelijk te maken. 
 
Vivian zegt dat zij een toneelgezelschap zijn dat en dat zij zelf kunnen grimeren. Er hoeven geen 
mensen betaald te worden. Het gebeurt als hobby. Alleen de zaal moet gehuurd worden. 
 
Mustafa vraagt of de toneelgroep een eigen zaal heeft. 
 
Vivian zegt dat er een kleine eigen zaal is, die niet voor iedereen toegankelijk zou zijn. 
 
Mustafa vindt het wel duur voor een dergelijke activiteit. 
 
Rozan begrijpt dat de zaalhuur 3000 euro is. In plaats van de workshops zou het stuk in een weekend 
ook vaker opgevoerd kunnen worden, omdat dan de decorstukken er al staan. Waarvoor is de rest 
van het geld dan nodig, als het allemaal vrijwillig gebeurt en het gratis toegankelijk is? 
 
Vivian geeft aan dat er wel geld nodig is voor alle spullen en de make-up. 
 
Tim begrijpt dat het doel is om meer mensen naar het theater en naar het toneel te trekken. Als 
mensen hiervoor animo hebben, gaan ze toch wel naar de Dru. Hij ziet niet echt het nut om 10.000 
euro te doen naar een kleine vereniging die wil gaan optreden. 
 
Dionne zegt dat het niet gaat om het werven van leden, maar om het opvoeren. Daardoor hoopt zij 
mensen enthousiast te maken en kennis te laten maken met theater. 
 
De voorzitter schorst de vergadering tien minuten om het college en de fracties de gelegenheid te 
geven te beraadslagen over de voorstellen. De fracties kunnen dan nadenken of er reden is om het 
eigen voorstel aan te passen en of het goed is samen te gaan werken met een andere fractie. 
 
De voorzitter geeft nu eerst het college de gelegenheid om een reactie te geven op de zes 
voorstellen. Daarna kunnen de fracties reageren op de andere voorstellen. Zij kunnen alleen op hun 
eigen voorstel ingaan als ze het wijzigen. 
De drie collegeleden geven nu hun visie op de zes voorstellen. 
 
Wethouder Greke zegt over voorstel 1 dat het college de tienerdisco een goed idee vindt. De 
verdeling van het geld mocht wel wat duidelijker zijn. 
 
Wethouder Yannick zegt over voorstel 2 dat hij dat persoonlijk een heel goed voorstel vindt. De 
kosten zijn goed uitgewerkt. Hij vraagt zich wel af hoe het gaat met de benzinekosten en hoe de 
samenwerking met Fidessa zal zijn. Het college kan dit voorstel wel aanraden. 
 
Wethouder Kicky zegt over het fietspad (voorstel 3) dat het niet haalbaar is, omdat het veel te duur is. 
Dit is meer een plan voor de gemeente. 
 
Wethouder Yannick wil ingaan op voorstel 4 over de popronde. Hij waardeerde de prachtige 
presentatie. Hij vraagt zich alleen of in hoeverre er een raakvlak is met de popronde van 3Voor 12. Er 
is er afgelopen zaterdag al een geweest in de Dru. Onderzocht moet worden of dit plan daar niet te 
veel op lijkt. Als dat niet het geval is, vindt hij ook dit plan een aanrader. 
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Wethouder Greke geeft aan dat voorstel 5 volgens het college niet echt een goed plan is, omdat het 
beter overgelaten kan worden aan De Radstake zelf. Het geld kan beter besteed worden aan 
activiteiten waar meer jongeren wat aan hebben. 
 
Wethouder Yannick zegt dat het heel mooi is dat er dit soort activiteiten in de gemeente zijn. Het is 
nooit verkeerd om jongeren enthousiast te maken voor cultuur. Hij heeft vragen bij de financiële 
onderbouwing. Hij vindt 3000 euro voor grime een groot bedrag. Dat zou met de helft moeten kunnen. 
Verder vindt hij dit plan ook wel een aanrader. 
 
De voorzitter zegt dat dit dan de eerste ronde was over de onderwerpen. Misschien wil iemand 
reageren op de opmerkingen van het college. Het gaat dan wel om een verduidelijkende vraag en niet 
om een mening. 
 
Ahmet vraagt wie het personeel van Fidessa gaat betalen bij het voorstel van de camper. 
 
Yannick vindt dit een goede vraag. Fidessa heeft wel een budget, maar hij denkt niet dat de fractie 
daar aanspraak op kan maken. 
 
Janneke vraagt hoe de wethouder erbij komt dat het een gepikt idee is. Deze groep wil het voor Oude  
IJsselstreek doen en er toch een andere draai aan geven. 
 
Wethouder Yannick zegt dat hij haar woorden “gepikt idee” niet kan plaatsen. Hij vindt het een heel 
goed plan, maar het is er volgens hem al. 
 
De voorzitter vraagt of er nog meer vragen aan het college zijn. Dat is niet het geval. Hij opent nu een 
ronde waarin gereageerd kan worden op de voorstellen van anderen. Hij geeft fractie 1 het eerst het 
woord. 
 
Tim beantwoordt eerst de vraag van het college over het financiële plaatje. Het plan berust 
voornamelijk op hoofdlijnen. Er is gerekend op 5000 euro voor inventaris en 5000 euro voor 
marketingdoeleinden, zoals bekendmaking van de tijden. Hij heeft het op zich genomen te zorgen 
voor een haalbare en sluitende begroting. 
 
Rozan zegt dat haar fractie vond dat anderen goede ideeën hadden. Zij wil wel samenwerken met 
anderen. Ook haar fractie heeft belang bij de fietspaden. Zij vernam dat in Gendringen ook 
kleinschalige tienerparty’s georganiseerd gaan worden. Als de krachten gebundeld worden, kan 
misschien samen hier iets in de Dru georganiseerd worden. 
 
De voorzitter vraagt wat zij van de andere plannen vinden. 
 
Tim reageert op voorstel 3 over het fietspad. Veiligheid is natuurlijk belangrijk. Maar, zoals het college 
ook al aantoonde, het is financieel niet haalbaar. 
Fractie 4 wil een popronde opzetten. Naar de mening van fractie 1 kun je overal optreden: op school, 
op Koninginnedag en bij verschillende organisaties. Omdat dit al gedaan wordt, is het belang niet 
voldoende aangetoond. 
Dan zegt hij van voorstel 5 dat dit meer iets is voor De Radstake zelf, zoals het college ook al zegt. 
Over voorstel 6 heeft hij al opgemerkt dat bekeken moet worden of hier voldoende animo voor is en of 
het bedrag niet te hoog wordt om uit te geven voor een relatief kleine toneelvereniging. 
 
De voorzitter geeft dan het woord aan fractie 2. 
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Mustafa zegt dat fractie 2 een wijziging in het voorstel aanbrengt. Zij voegen voor de meisjes 
‘tutavonden’ toe aan hun voorstel. Dan kunnen alle meisjes samen met elkaar bezig gaan met make-
up en mascara. 
 
De voorzitter zegt dat in het voorstel een bedrag van 10.000 euro voor activiteiten wordt gevraagd. 
Daar moeten dus ook de ‘tutavonden’ onder verstaan worden? 
 
Mustafa bevestigt dit. Hij zegt over het voorstel van de popronde dat een tegenargument is dat er 
steeds huur betaald zal moeten worden voor een andere locatie en dat je dus geld tekort zult komen. 
 
De voorzitter geeft nu het woord aan fractie 3. 
 
Ellen zegt dat zij een wijziging willen brengen in hun plan. Zij vinden dat de gemeente het fietspad zelf 
moet opknappen. Zij willen van die 10.000 euro lantarenpalen langs het fietspad aanbrengen, die 
werken op zonne-energie. Het is namelijk op bepaalde stukken donker. De precieze uitvoering moet 
nog uitgewerkt worden. 
 
De voorzitter vraagt het college te reageren op het idee om het opknappen van het fietspad uit de 
gemeentepot te halen. 
 
Wethouder Greke zegt dat lantarenpalen op zonne-energie nog erg duur zijn en met die 10.000 euro 
kun je dat moeilijk betalen. Het geld kan dus beter anders gebruikt worden. 
 
Emily loopt nu de andere voorstellen langs. Zij vraagt waarom die tienerdisco zo duur moet zijn. Want 
voor jongeren van elf en twaalf jaar is dat een hoog bedrag. Zij denkt dat niet alle ouders zullen 
zeggen dat ze mogen gaan. 
Wat betreft de leeftijd denkt zij niet dat vijftienjarigen nog tussen elfjarigen willen lopen. Volgens haar 
is de Achterhoek Arena om die reden ook failliet gegaan. 
 
Tim zegt dat gevraagd werd waarom de tienerdisco zo duur was. Zijn fractie zag dat het bij de 
Achterhoek Arena ook betaald werd. Dat was een commercieel bedrijf. De Dru is semicommercieel en 
zal rendabeler zijn. 
 
Emily geeft verder aan dat de camper minder geschikt is, omdat er te weinig mensen in kunnen. Dan 
gaan mensen eromheen hangen. Bovendien vraagt zij zich af of de elektronica in de camper wel goed 
beveiligd kan worden. 
 
Ellen vult aan dat zij zich afvraagt of er voor de popronde in elke plaats wel voldoende mensen zijn 
die daaraan mee willen doen. 
 
Janneke antwoordt dat er veel mensen zijn die dit allemaal heel graag willen. Er is nog nooit een 
mogelijkheid geweest om je zo te laten zien. 
 
Emily zegt dat zij op voorstel 5 niet veel aan te merken heeft. Bij voorstel 6 is de zaalhuur na een paar 
dagen gewoon op en wat dan? 
 
Veresa vraagt wat de organisatoren van de Wizzard verder willen. Na een paar keer heeft men het 
wel gezien en is er onvoldoende animo voor. 
 
Vivian zegt dat het ook bedoeld was als iets dat je een of twee keer doet. 
 
De voorzitter wijst op de tijd. Er moet ook nog gestemd worden en het zou om 18.00 uur afgelopen 
zijn. Hij gaat over naar fractie 4. 
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Janneke zegt dat ze samen de voorstellen besproken hebben en dat zij twee ideeën wel leuk vonden 
en daarmee willen ze ook wel samenwerken. Dat zijn de tienerdisco en de musical. Het zijn twee 
dingen om jouw talent te laten zien. Van de camper heeft haar fractie het idee dat het te veel voor een 
kleine doelgroep is en dat is zonde van het geld. Zij zegt dat je veel meer kunt met die 10.000 euro, 
bijvoorbeeld als je kijkt naar hun eigen idee. Het fietspad is meer een zaak voor de gemeente. 
Zij vraagt of zij ook mag reageren op de opmerking die Mustafa maakte over de huur. Haar groep is bij 
De Radstake geweest en daar was de baas enthousiast en er hoefde daar dan geen huur betaald te 
worden. 
 
De voorzitter geeft dan het woord aan fractie 5. 
 
Charlotte zegt dat haar fractie voorstel 2 eigenlijk helemaal goed vond. Voorstel 4 is er al. Zij neemt 
aan dat je de consumpties wel zult moeten betalen. Dan zul je voor al die mensen heel veel 
consumptiegeld moeten betalen. 
 
Melinda zegt dat de horeca juist blij is dat iets als een popronde bij hen plaatsvindt. Zij zijn blij met de 
winst die daaruit ontstaat. De kosten van de organisatie zullen zij niet in rekening brengen. De 
deelnemers betalen wel hun consumpties. 
 
Charlotte zegt dat de fractie voorstel 6 wat overdreven vond, omdat er al zoveel toneelgroepen zijn. 
Het geld is dan in een keer weg. Dan kun je beter zelf naar een theatergroep gaan. Ze zitten in 
Silvolde, Doetinchem en Gaanderen. Zij vindt dat gewoon weggegooid geld. 
 
De voorzitter geeft aan dat nu fractie 6 aan de beurt is. 
 
Vivian zegt dat zij een wijziging in het voorstel hebben aangebracht. Het geld voor de workshops 
grimeren kan ook in een extra voorstelling gestopt worden. Er werd ook gezegd dat de helft van het 
geld wel voldoende was voor pruiken en het maken van kostuums en dergelijke. Maar die dingen zijn 
hartstikke duur. 
 
Charlotte vraagt waarom bezuinigd gaat worden op de grime. Want het moet er toch mooi uitzien? 
 
Dionne zegt dat er niet op het grimeren van de voorstelling bezuinigd wordt, maar dat de workshops 
grimeren komen te vervallen. 
 
Vivian zegt dat zij elke dag over dat fietspad fietst, maar er geen problemen mee heeft. Zonne-
energie is op zichzelf mooi. Het scheelt energiekosten en is goed voor het milieu. Alleen zijn 
zonnepanelen hartstikke duur en zij denkt dat dit met dat geld niet haalbaar is. Als zij er fietst, fietst er 
helemaal niemand. Dus vraagt zij zich af of er wel echt veel gebruikgemaakt wordt van dit fietspad. 
Ten aanzien van de bussen denkt zij dat daar te weinig gebruik van gemaakt zal worden en dat het 
een taak van De Radstake is. 
 
Ellen vraagt of Vivian denkt dat de kinderen dan nog wel op zaterdagavond uit kunnen gaan als het 
fietspad niet veilig is. 
 
Sanne vraagt over welk punt van veiligheid het dan gaat. Gaat het over het licht of de brommers? 
 
Vivian zegt dat het fietspad ook maar voor een klein gebied is. Daar moesten de fracties ook rekening 
mee houden. 
 
Emily zegt dat er echt wel heel veel mensen over dat pad gaan. Het zijn ook niet alleen jongeren, 
maar ook veel volwassenen en kleine kinderen die naar de basisschool gaan. 
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Charlotte meent dat iedereen wel naar Doetinchem gaat. 
 
Vivian zegt dat de meeste mensen wel naar Doetinchem gaan. Veel mensen willen wel fietsen, maar 
zij gaat liever met de bus.  
 
De voorzitter zegt dat nu overgegaan wordt tot de besluitvorming. Hij meldt eerst dat Mustafa zich 
afgemeld heeft, omdat hij geld moet gaan verdienen. Er mag iemand anders op zijn plek gaan zitten. 
Nu gaat beslist worden hoe het geld besteed moet worden. 
Hij herinnert eraan dat fractie 1 aangaf wel te willen samenwerken. Hij vraagt of fractie 1 eerst gaat 
voor het eigen voorstel. 
 
Rozan geeft aan dat de fractie eerst met het eigen voorstel wil komen. 
 
De voorzitter zegt dat iedereen kan stemmen via handopsteken. Er kan maar voor één voorstel 
gestemd worden. Griffier Ciska zal de stemmen tellen. Het voorstel dat de minste stemmen krijgt, valt 
af in de eerste ronde. Zo gaat het verder tot er nog maar een voorstel overblijft. Er kan nu twee 
minuten onderling overlegd worden. 
Hij zegt na die korte overlegpauze dat in de eerste ronde bekeken wordt wie voor welk voorstel is. Er 
mag slechts een stem uitgebracht worden. De fractieleden hoeven niet gelijk te stemmen. Er moeten 
steeds 27 stemmen uitgebracht worden. 
Voorstel 1 :5 
Voorstel 2: 9 
Voorstel 3: 0 
Voorstel 4: 8 
Voorstel 5: 0 
Voorstel 6: 5 
De voorzitter zegt dat de voorstellen 3 en 5 afvallen. Hij brengt nu de voorstellen 1 en 6 in stemming 
om een keuze uit deze twee voorstellen te krijgen. Hij geeft het woord aan Rozan die een punt van 
orde heeft. 
 
Rozan zegt dat de fractie aangegeven had eerst voor het eigen voorstel te gaan en later te bekijken of 
zij wilde samenwerken. 
 
De voorzitter zegt dat een plan tijdens een stemming niet meer ingetrokken of veranderd kan worden. 
Dan wordt het wel heel erg ingewikkeld. 
Hij vraagt nu te kiezen tussen de voorstellen 1 en 6. 
Voorstel 1: 14 
Voorstel 6: 13 
De voorzitter concludeert dat voorstel 1 doorgaat naar de volgende ronde. Hij brengt nu de 
voorstellen 1, 2 en 4 in stemming. 
Voorstel 1: 3 
Voorstel 2: 11 
Voorstel 4: 13 
De voorzitter brengt nu de overblijvende voorstellen 2, camper en pannaveldje, en 4, de popronde, in 
stemming. 
Voorstel 2: 14 
Voorstel 4: 13 
De voorzitter feliciteert de fractie van voorstel 2. (applaus) De gemeenteraad zal dit voorstel dus 
financieel honoreren. Hij bedankt de grote groep jongeren die meegedaan heeft in de afgelopen 
weken. Hij is daar erg tevreden over. Jammer voor allen die aan de andere voorstellen met veel 
enthousiasme gewerkt hebben. Hij zegt dat hij enthousiast werd toen er in De Radstake met een 
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groep gestart werd. Toen zijn er nog meer jongeren bij gezocht en uiteindelijk heeft een behoorlijk 
grote groep jongeren meegedaan. 
Het was een echte, serieuze vergadering met goede debatten en vragen en met een duidelijke 
reflectie van het jongerencollege. Hij is, als voorzitter van deze jongerenraad, daar heel erg tevreden 
over. Hij heeft sommige aanwezige gemeenteraadsleden af en toe bewonderend zien kijken. Ze 
hebben kunnen leren dat je ook gewoon lekker rechtuit kunt zeggen wat je vindt. 
Radio Gelderland wil aandacht aan deze jongerenraad besteden. Hij vraagt wie dat wil doen, maar 
dan blijkt dat er een misverstand is geweest. Het blijkt dat Tim al gevraagd was daaraan mee te 
werken. 
Hij wil iedereen een herinnering, een oorkonde, geven van deze gebeurtenis. 
Tot slot geeft hij het woord aan Anna-Lena Hedin, die via een motie het initiatief tot deze jongerenraad 
heeft genomen. (applaus) 
 
Anna-Lena Hedin zou het heel jammer vinden wanneer het hierbij blijft. Zij zegt dat dit ook niet de 
bedoeling is. Er zijn ontzettend goede voorstellen gedaan. Zij sprak vanochtend nog met een van de 
jongerenwerkers van Fidessa die zei dat Fidessa met allerlei dingen bezig is, die raakvlakken hebben 
met de voorstellen die hier gedaan zijn, bijvoorbeeld de tienerdisco en de poppodia. De gemeente 
moet sowieso actief zijn op het gebied van fietspaden en openbaar vervoer. De e-mailadressen van 
de jongeren zijn bekend en misschien kunnen er wel werkgroepen komen of kunnen jongeren samen 
dingen organiseren. Zij vindt het belangrijk dat dit een vervolg krijgt. 
Heel leuk dat de groep nu met de camper aan de gang kan gaan. Zij denkt dat er ook voor gezorgd 
moet worden dat de andere voorstellen een vervolg krijgen. (applaus) 
 
De voorzitter wijst erop dat er meer jongeren deelgenomen hebben die ook de voorstellen gevolgd 
hebben. Hij vraagt aan de jongerengriffier of er nog dingen vergeten zijn. Dat is niet het geval. 
Hij dankt iedereen voor de bijdrage en sluit om 18.05 uur de vergadering. (applaus) 
 
 
 
 
Vastgesteld door de jongerengriffier op 11-1-2011 
 
 
 
 
 
 
Ciska Leenen 


